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Podle mě je internet důležitou součástí počítače. První věc, kterou vždy udělám, když zapnu PC, je 

spuštění prohlížeče. Internet mi hlavně slouží k vyhledávání informací, protože studuji gymnázium, 

jsou to informace nejen důležité k vytváření seminárních prací a k vypracování úkolů, ale také mi 

někdy internet slouží k pochopení probírané látky ve škole. Nedávno jsem začal psát, takže nehledám 

jen informace do školy, ale také různé podklady k povídkám. Internet samozřejmě nepoužívám jen  

k vyhledávání informací, ale také používám e-mail, abych mohl komunikovat s učiteli a jinými lidmi. 

Nějaký čas jsem si psal s kamarádem a občas přes e-mail někoho kontaktuji, abych se dozvěděl to, co 

potřebuji. 

 

Hojně využívám sociální síť a to konkrétně Facebook. Píšu si s lidmi z Jánských lázní, do kterých často 

jezdím, a s mými spolužáky a kamarády ze školy. Spolužáků se většinou ptám, jestli z něčeho 

nepíšeme písemku, či na zadání nějakého úkolu, které jsem zapomněl. Přátel se ptám, jak se mají, co 

dělají a probíráme různé věci a témata. Skvělé je, že se s nimi můžu bavit, aniž bych musel někam 

složitě dojíždět a přemisťovat se, protože je to dost složité a časově náročné při mém hendikepu, 

hlavně když jich mnoho bydlí ve vedlejším městě. Někdy jsem unavený a nemohu moc dobře psát, 

tak si povídám s přáteli přes Skype. Internet používám také na ukládání důležitých dokumentů. Čtu si 

webové stránky zaměřené na počítače, počítačové hry a různé zajímavé články z oblastí jako jsou 

vesmír, příroda, historie, film, internetové zpravodajství atd. Pouštím si na internetu videa a písničky. 

Zajímám se také o počítače, programování, grafiku a tvorbu webových stránek, takže z internetu se 

to učím, ale zatím toho moc neumím, umím jen základy a sem tam vytvořím nějaký amatérský výtvor 

dělaný pokusem a omylem. Poslední dobou jsem přerušil samostudium informatiky, protože nemám 

kvůli škole moc času, ale snad brzo se k tomu vrátím. 

 

Mámě občas sháním recepty na internetu a otec mě občas něco pověří najít, takže jim pomůžu, sice 

to nedělám vždy rád, ale nakonec jsem rád, že jsem jim pomohl. 

 

Po práci se musí odpočívat, takže si zapnu nějakou hru. Hraní po internetu je dobré, protože je 

možné hrát s lidmi, komunikovat s nimi, vyměňovat si názory a vzájemnou spoluprací dosáhnout 

lepších výsledků a tím pozvednout herní zážitek. 

 

Na internetu se pohybuji tam, kam chci, jako každý, což je skvělé. Na PC a tedy i na internetu 

nepoužívám žádné speciální pomůcky a to je to krásné, neboť ve virtuálním životě nemám žádné 

překážky jako v tom v reálném životě. Na internetu je si téměř každý rovný, vozíčkář se vyrovná 

zdravému člověku a nedělají se rozdíly, tak by to nemělo být jen na internetu, ale i v životě. Na 

internetu jsem svobodný a můžu se chvíli cítit jako zdravý člověk… 


